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• Rapport av kassören; ekonomin följer budget och är god. 
• Kvalgrupperna i DM-lag klara för åtta lag i final och lottning skedde mellan 

kvalgruppernas treor och fyror för att få fram de fyra sista finallagen. 
• TL1-kurs Uddevalla lågt anmälningsantal, styrelsen agerar. 
• Deltagare i tävling har observerat onykter spelare och delgivit styrelsen i 

efterhand. Inget otillbörligt uppträdande har skett och inget drickande i lokalen 
förekommit. Detta föranleder inte styrelsen till någon omedelbar åtgärd. Men 
nolltolerans gäller hos SBF och även inom BDBF. 

• Ordf rapporterade från SBF styrelsemöte 
• Inkommen skrivelse från medlem om kvaldatum DM-mixed nästa säsong 

behandlades och ålades TK att bedöma inför nästa spelkalender. 
• En skrivelse från medlem anf lag-DM kval behandlades kortfattat och 

bordlades (tas upp igen). 
• Ersättning till funktionärer DM togs upp. Ett förslag godkändes. Sektreteraren 

kommer att dokumentera och publicera. 
• En förfrågan om förtjänsttecken behandlades. Styrelsen skickar en 

rekommendation till SBF för beslut. 
• Information kring nya Spader. Kan bli ett mycket omfattande arbete för 

styrelsen eller webansvarig. Undersöks om vi behöver betald hjälp eller hur 
stort arbetet egntligen är. 

• SBFs distriktträff blir 2-4 september. 
• BDBF klubbträff blir 16 april på Håby. Innehåll förslogs och diskuterades. 

Speciellt ”arbetsmöte” krävs av styrelsen för att förbereda. 
• Årsmöte BDBF blir 10 september 
• Diskussion att belöna klubbar som engagerat sig i och hjälpt distriktets spelare 

med DM-kval förkom. Beslut senare. 
• Resonemang kring bestämmelser om systemnivå DM-kval. SBF har regler och 

vi följer dem.  
 

 Frågor om styrelsemöten är välkomna till sekreteraren.  
 
 
Sammanfattat av 
Lars-Göran Larsson, sekreterare 
 


